
Zápis ze schůzky reprezentantů, sportovní komise a předsednictva
svazu PG -12. 10. Dům techniky Pardubice

Přítomni: Ondra Pohořelský, Petr Kožíšek , Michal Talavašek , Jan Jareš, Pavel Iker, Petra
Slívová, Petr Polach, Vlastimil Kricnar, Kristýna Carrera, Jaromír Mašek, David Bzirský,
Kvido Hadaš, Hana Dlasková, Kamil Konečný, Linda Mišková

Online: Petr Kostrhun, Tomáš Drnec, Oldřich Brož, Tomáš Matera, Jonáš Horáček

Kamil Konečný zahájil jednání v 16:15 uvítáním účastníků a sdělěním, že je lepší se sejít v
užším kruhu a řešit potřeby sportovců jinde než na Valné hromadě. Všichni účastníci se na
tomto shodli.

A/ DOTACE - FINANCOVÁNÍ
Hana Dlasková seznámila účastníky se stavem čerpání dotace - investiční, sport,
reprezentační.

- účastníci vzali na vědomí

1/ Požadavek na dodefinování toho, kdo může majetek pořízený z investiční dotace používat
- repre, rozšířená repre, sportovní talentovaná mládež, všichni sportovci

2/ Požadavek na nominační email výběru reprezentantů (XC, ACC řeší telefonicky během
prosince) - nominace, souhlas s nominací, reprezentační smlouva, seznam vybavení, které
je možné si vypůjčit

- Sportovní komise předloží upravenou smlouvu pro rozšířenou reprezentaci
- Sportovní komise připraví aktuální tabulku vybavení, které je možné převzít od pilotů,

kteří vypadli z reprezentace
- vytvoření sdíleného úložiště, kde by mohly být dostupné informace, které jsou

sdílené mezi Sportovní komisí, předsednictvem a reprezentanty

3 /Požadavek na dodefinování zacházení s majetkem pořízeným z letošní investiční dotace.
- bude možný po 5 letech odkup nebo dojde k vyřazení (rozdílné životnosti

vrchlíku, sedačky, záložních padáků)
- kontaktovat piloty z českého rankingu, kteří již nejsou členy reprezentace ani

rozšířené reprezentace a zjistit stav jejich vybavení, které nafasovali, jestli si
ho chtějí odkoupit nebo zapůjčí vybavení stávajícím reprezentantům, kteří
toto vybavení nemají

B/ MEDIALIZACE

1/ Požadavek na častější medializaci výsledků ze závodů XC
- příspěvky jsou publikovány většinou po ránu - pravidelná publikace má vliv na dosah
- pokud se jedná o významnou akci (FAI CAT1), tak je publikace zpráv a výsledků na

denní bázi, díky spolupráci s team leaderem



2/ Problematika tvorby obsahu - výsledky, fotografie, videa
- vyzdvižení sportovci, kteří se prezentují sami a tvoří obsah ze závodů, tréninků apod.

a jsou schopni si zajistit osobní sponzory

3/ Požadavek na vytvoření návodu - jak tvořit příspěvky na sociální sítě, tak aby byly
provázané s profily LAA, SvazuPG apod., tak aby měly větší dosah

- piloti XC se musí více prezentovat jako piloti především na svých kanálech
- seriál rozhovorů s reprezentanty XC do časopisu Pilot

C/ VIZE REPREZENTACE NA 3-5 LET
- v minulosti již byl tento požadavek a neosvědčil se
- ze zkušenosti je možné plánovat s výhledem pouze na nadcházející sezónu

1/ Požadavek na lepší propojení programu Mladých talentů s reprezentací
- team leader programu Sportovních talentů má přehled o nejlepších pilotech a snaží

se je podporovat
- služebně starší piloti by si mladé piloty, kteří si ještě nevylítali své místo v repre, měli

vzít pod svá křídla a mohli by jim pomoci získat zkušenosti na závodech PWC apod.

D/ SPONZORING
- V současné době není možné, aby bylo možné přes svaz (resp. LAA ČR, svaz nemá

vlastní IČO) uzavírat smlouvy o sponzorství pro reprezentaci či sportovce. Ale je
vhodná doba toto začít projednávat (Kamil Konečný rozjedná na Radě LAA)

E/ OSTATNÍ

1/ Požadavek na to, aby se předsednictvo do termínu Valné hromady vyjádřilo, proč byl
Stanislav Mayer podpořen z investiční dotace jak pro XC, tak pro H&F


